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DATUM AANWEZIG   OPGESTELD DOOR  

22 – 01 – 2024  Sebastian, Roger, Rob, Gert-Jan, 

Nina 

Nina 

 

VERGADERING 

 

AGENDAPUNT 

 

TOELICHTING AFSPRAKEN INSTEMMING/ADVI

ES 

Opening en vaststellen 

agenda 

• Welkom Gert-

Jan 

• Toevoegen Gert-

Jan aan de MR 

What's App 

groepen 

Gert-Jan heeft nog geen 

emailadres gekregen 

vanuit Platoo extern. Dit 

is wel wenselijk. 

 

 

Gert-Jan is toegevoegd 

aan de MR What's App 

groepen. 

Nina mailt Freya nog een 

keer om dit aan te 

maken.   

 

 

Ingekomen post/ 

mededelingen 

Sebastián heeft 

gesproken met een 

ouder over de zorgen 

rondom de wadi. Dit was 

een prettig gesprek. 

  



Onderwerpen vanuit 

directie 

Nieuwbouw & verhuizing 
30 januari is de formele 

oplevering. Uitgesteld 

vanaf 19 januari.  
Afgelopen vrijdag is er 

een bouwbezoek 

geweest met architect 

erbij.  
Architecten waren 

tevreden, enkele punten 

moeten nog bijgewerkt 

worden. Verfrand 

bijvoorbeeld.  
Wat groter 

aandachtspunt is het 

systeemplafond. De 

bekabeling is niet zo net 

afgewerkt door een 

andere partij. Hier ligt 

een herstelopdracht. 

Lukt dit niet voor 30 

januari, dan gebeurt dit 

na schooltijd. 

Buiteninrichting is eind 

maart klaar.  
Wadi is gegraven, de 

beplanting komt nog. De 

oude entree blijft.  
Via de zijkant van het 

fietspad komt er een 

opening waardoor er 

minder drukte op straat 

zal zijn. De 

straatherindeling zal 

waarschijnlijk niet dit 

schooljaar gebeuren.  
De verkeersafspraken 

kunnen we al wel 

hanteren, maar de straat 

zal er nog niet uitzien als 

het definitieve plaatje.  
Het team zal in het begin 

surveilleren en kijken of 

dit lukt. Het is niet de 

taak van het team om 

hierop te handhaven, 

daar zijn de boa’s voor.  

Er komt nog een folder 

voor we overgaan.  
22 februari gaan we 

over. Er is een feestelijke 

opening met de kinderen 

en ouders om het pand 

te ontdekken.  
29 mei is het 

openingsfeest. 

 

Veiligheidsplan update 

recent aangeleverd door 

Sebastián 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Gert-Jan heeft het 

veiligheidsplan nog niet 

gekregen. We sturen dit 

nog digitaal door zodat 

hij ook bij alle linken kan.  
We lezen dit onderling 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

Vakantierooster 

 

Kinderen maken 25 uur 

per week met ons 

rooster. Kinderen 

moeten 940 uur maken 

op jaarbasis. De 

verandering is de 

voorjaarsvakantie, deze 

wijkt af van de landelijke 

adviezen  i.v.m. carnaval.  
5 mei is een verplichte 

vrije dag dat schooljaar. 

Kinderen maken wat 

extra uren i.v.m. 

kerstviering en kamp. 

Daardoor is er ruimte 

voor 9 studiedagen. 

Week 23 zal een 

studieweek zijn i.v.m. de 

Erasmusbeurs. De 

overige 4 studiedagen 

zijn verspreid over het 

jaar heen en over de 

verschillende dagen van 

de week.  
6 december ipv 28 

november studiedag in 

verband met Sinterklaas 

pakjesavond.  

 
Er is onder een aantal 

ouders wat onrust 

rondom de buiten BSO. 

De communicatie vanuit 

Korein was laat op gang 

gekomen. Er is nu met 

Korein een aanlooptijd 

afgesproken voor zij 

voornamelijk buiten 

zullen zijn.  
Richting de meivakantie 

is het wenselijk om de 

buiten BSO volledig 

operationeel te hebben. 

Er is altijd een 

mogelijkheid om naar 

binnen te gaan. De 

overgangs periode is fijn 

voor zowel de kinderen, 

ouders en pedagogisch 

medewerkers om 

hieraan te wennen. 

nog even door en laten 

op of aanmerkingen 

weten, zo niet krijgt 

Sebastian deze 

ondertekend terug. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

MR is akkoord met het 

vakantierooster 

schooljaar 2024-2025 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

GMR 

       

erugblik op koerscafé 

gehad. Daarin waren 
  

 



personeelsleden en mr 

en gmr in gesprek 

gegaan met directeuren 

over het koersplan van 

Platoo. 
Reserves die over zijn 

worden door platoo nu in 

personeel gestopt, met 

het idee de tekorten voor 

te zijn.  

Ook is Platoo overgestapt 

naar een andere manier 

om afschrijving van 

gebouwen te registreren 

etc. 

 

 Roger heeft gekeken 

naar het jaarplan.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bijscholing 

 
 

In de nieuwsbrief kunnen 

we de concept agenda 

plaatsen met topics van 

het jaarrooster waardoor 

ouders al een globaal 

beeld hebben wat 

wanneer besproken 

wordt.   
 

Roger spreekt nog met 

Letty om een offerte op 

te maken voor 

bijscholing. Dit kan 

eventueel ook specifiek 

voor onze mr waarbij nog 

naar de 

mappenstructuur 

gekeken kan worden. 

 

Afsluiting    

 

 

 


